



RESEAU DES ECOLES SUPERIEURES DU DEVELOPPEMENT DURABLE
CRÉATEUR D'AVENIR

ONLINE

Newsletter n°31 | septembre - September 2016

EDITO



Le mois de septembre a été marqué par un événement majeur, quoique récurrent pour IFP School, celui de la rentrée de la nouvelle promotion d'ingénieurs, forte de 290 élèves qui ont passé avec succès un processus d'admission très sélectif puisque caractérisé par la moyenne d'une candidature retenue pour dix présentées. Cette année encore, l'ouverture internationale a prévalu et ce sont 138 élèves issus de 40 pays différents et représentant tous les continents, qui nous ont rejoints. Les femmes représentent 31% des effectifs de la promotion, ce qui est un excellent score, supérieur à la moyenne des écoles d'ingénieurs françaises, ce dont je me réjouis.

[Lire la suite](#)

The month of September was marked by a major event, although one which recurs each year at IFP School: the beginning of the academic year for the new class of engineers. This year's class consists of the 290 students who successfully completed the highly selective admissions procedure which selects one out of every ten applicants. This year openness to the international scene has once more prevailed with 138 students joining the School from 40 different countries, representing each of the continents. I am happy to announce that female students make up 31% of the cohort, which is an excellent score, higher than the average for French engineering schools.

[Read more](#)

Sommaire

BRIEF



- La promotion 2017
- Class of 2017

FOCUS



- Six élèves témoignent de leur expérience à IFP School comme tremplin de réussite
- Six students talk about their experience at IFP School and how it has been a springboard for their success

LIVE



- Olivier Lerat, programme Petroleum Geosciences
- Olivier Lerat, Petroleum Geosciences program

ALUMNI ASSOCIATION LIFE

- Découvrez les actualités de l'Association
- Discover the latest news from the Alumni Association

NEWS

- Découvrez les actualités de l'École
- Discover the latest news from the School

[Découvrez le site Alumni / Visit the Alumni website](#)



S'inscrire à la newsletter / Subscribe to our newsletter

Plan du site / Site map Plan d'accès / Getting there Mentions légales / Terms of use Contact / Contact us © 2018 IFP School